
LATVIJAS MĀKSLAS AKADĒMIJAS 

PADOMES SĒDES PROTOKOLS  

Latvijas Mākslas akadēmijā un Zoom platformā, plkst.16:00 

Rīgā, 2024. gada 4.jūnijā         Nr.52 

Sēdi vada: LMA padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits.  

Sēdē piedalās: LMA padomes locekļi Zane Čulkstēna, Ints Dālderis, Arnis Rītups, Dita Rietuma, 

prorektore Agita Gritāne, Antra Priede 

Nepiedalās: Andris Vītoliņš. 

Sēdi protokolē: LMA padomes sekretāre Sanita Muceniece. 

Uzaicināti: Rūta Briede, Edmunds Jansons 

 

DARBA KĀRTĪBĀ:  

1. Par nepieciešamo finansējumu Animācijas ilustrācijas maģistra programmas uzsākšanai (E.Jansons, 

R.Briede); 

2. Gada pārskats 2023 ar iekļautu Stratēģiju (A.Gritāne); 

3. Precizēts Attīstības stratēģijas izpildes plāns 2024 (A.Gritāne); 

4. Jaunas struktūrvienības izveide - restaurācijas zinātniskās/pētniecības institūts/laboratorija (A.Gritāne) 

5. Dažādi. 

***IZRAKSTS*** 

1.jautājums. 1.Par nepieciešamo finansējumu Animācijas ilustrācijas maģistra programmas uzsākšanai 

(E.Jansons, R.Briede) 

E.Jansons iepazīstina ar Animācijas ilustrācijas maģistra programmas formu un saturu. Iepriekš paredzētā 

programmas uzbūve ir koriģēta, iekļaujot teorijas priekšmetus. 

Padome iesaka satikties ar cilvēkiem, kuriem ir praktiska pieredze pilnīgi no jauna izveidot veiksmīgu 

aparātu. Tas palīdzēs izvēlēties scenāriju programmas scenārija izvēlei un turpmāko darbību plānošanai. 

2.jautājums. LMA 2023.gada pārskats 

V.Ernštreits:  2023.gada pārskats ir papildināts ar Stratēģijas plānu. 

Padomes priekšsēdētājs ierosina satura atklāsmes loģiskākam izkārtojumam pārcelt Gada pārskata 2023 7.punktu 

“Attīstības stratēģija 2023.-2030.” uzreiz pēc 4.punkta “Misija un vīzija” kā 5.punkts. 

Padome atbalsta šādu LMA 2023.gada pārskata redakciju. 

3.jautājums. Precizēts Attīstības stratēģijas izpildes plāns 2024  

A.Gritāne ziņo par veiktajām izmaiņām Attīstības stratēģijas izpildes plānā pēc padomes ieteikumiem.  

4.jautājums. Jaunas struktūrvienības izveide - restaurācijas zinātniskās/pētniecības 

institūts/laboratorija. 

A.Gritāne ziņo par veiktajām izmaiņām Attīstības stratēģijas izpildes plānā pēc padomes ieteikumiem.  

Lēmums: padome vienbalsīgi atbalsta jaunas LMA struktūrvienības izveidi – LMA Restaurācijas un 

materiālu pētniecības zinātniskais institūts (nosaukums vēl tiks precizēts). 

5.jautājums. Dažādi 

Tiek nolemts pēc LMA Dizaina nodaļas pasniedzēju 4.jūnija vēstules saņemšanas padomes e-pastā tikties ar 

vēstules autoriem pirmdien, 10.jūnijā plkst.17.00. 

Tiek piedāvāta tikšanās ar Studējošo pašpārvaldi plkst.17.15 aktuālo jautājumu pārrunāšanai. 

A.Gritāne informē par veikto absolventu un abiturientu aptauju par studiju procesu. Apkopojums tiks veikts 

23.jūlijā sapulcē. 



Z.Čulkstēna ierosina izmantot ASV mākslu augstskolu anketēšanu paraugus ar noslīpētu metodoloģiju. Esošās 

anketas nedod padziļinātu izpēti.  

V.Ernštreits ierosina sagatavot vēstuli Mākslu un kultūras universitāšu sadarbības padomei, informējot, ka no 

nākamā gada būtu iespējams ieviest ASV mākslu augstskolās aprobēto anketu studiju procesa analizēšanai. 

Nākamā LMA padomes sēde tiek noteikta 22.jūlijā plkst.16.00. 

Sēde slēgta plkst. 17.40 

Sēdi vadīja:  V.Ernštreits                    

Sēdi protokolēja: S.Muceniece, padome@lma.lv 

 

mailto:padome@lma.lv

